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Köşe Yazısı Sayfa 4’te

Şenol ÇİFTÇİ

EN BÜYÜK SAVAŞ…

Halk Dansları

Festivali 
sona erdi

Denizli Büyükşehir
Belediyesinin lise öğren-
cilerine özel düzenlediği
Matematik, Fizik ve Sat-
ranç Gençlik Kampı ikin-
ci dönemi ile devam edi-
yor. >>Haberi 5’te

Gençlik kampı
devam ediyor

Buldan'ın en
yüksek bölgelerin-
den olan Yayla, Ka-
şıkçı, Alandız, Kuru-
dere, Körtepe, Yeni-
çam, Hasanbeyler,
Kovanoluk ve Sü-

leymanlı mahallele-
rinin olduğu bölge-
lerde yetişen ve eş-
siz lezzetiyle ünlü
Yayla fasulyesinde
bu yıl verim artışının
yaşandı. >>4’te

Denizli’nin Çivril
İlçesinde her yıl ge-
leneksel olarak ger-
çekleştirilen,‘Çivril
Elma Tarım ve Kül-
tür Festivali’ bu yıl
26’ncı kez düzenle-

necek. Hazırlıkların
devam ettiğini ifade
eden Belediye Baş-
kanı Semih Dere,
“Çivril’in hak ettiği
güzel bir festival ya-
pacağız” dedi. >>5’te

Denizli'de oğluna para
göndermek için banka
ATM'sine giden emekli
asker, ilk tuşa bastığı anda
iade edilen 20 bin 400 li-
rayı görünce şaşırdı. 
>>Haberi Sayfa 3’te

Atm’den
aldığı para
dert oldu

Muhteşem gösterilere
sahne olan gecede 392
dansçı Denizlililere muh-
teşem bir performans su-
narken, Başkan Çavu-
şoğlu, bu festivalle farklı
renk ve kültürlerine sahip
halkların bir arada barış
içerisinde yer aldığına dik-
kati çekti. >>Sayfa 6’da

FAsuLyE ÇiFtÇinin
yüZünü güLdüRdü

Yaz mevsi-
minin en sıcak
ve boğucu
günlerini ta-
nımlayan ey-
yam-ı bahurun
31 Temmuz-7
Ağustos tarih-
leri arasında
yaşanacağı
vurgulanırken, De-
nizli Merkez Ziraat
Odası Başkanı
Hamdi Gemici,
“Bundan kaçış yok.

Başta Ege ve Akde-
niz bölgelerinde ta-
rımsal faaliyetlere
çok ciddi zarar veri-
yor” dedi. >>8’de Denizli Büyükşehir Be-

lediyesi Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu,  ORC
Araştırma’nın yerel yöne-
timler memnuniyet araş-
tırmasında üçüncü sırada
yer aldı. Anket ORC tara-
fından 30 büyükşehirde
100 bin nüfusun üzerin-
deki 184 ilçede toplam
15 bin 200 katılımcıyla
yapıldı. >>Haberi 4’te

Hizmet Gazetesi’ne özel açık-
lamalarda bulunan Başkan Hor-
zum, kırmızı Vespa’yı sağ oldu-
ğu sürece satmayacağını açıkla-
dı. “Para karşılığı hiç satmam” di-
yen Horzum, “Torunlarıma ka-
dar bırakmayı düşünüyorum.
Onun parasal bir değeri henüz
Dünya'da icat edilmedi.Yani pa-
rasal bir karşılığı yok. Onu satın
alacak bir para basılmadı. O
motor bana Sayın Özel’den ya-
digâr” ifadelerini kullandı. De-
nizlispor hakkında da konuşan
Horzum, “Denizlispor için söz ve-
renlerden biri de benim. Süper
Lig’de olacağız. Denizlispor eski
günlerine kavuşacak. Buda bizim
dönemimizde olur” diyerek id-
dialı bir çıkış yaptı.
>>Haberin Devamı Sayfa 7’de

Cumhuriyet Halk Partisi Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum, 31 Mart Yerel
Seçimlerinin simgesi olan ve CHP Genel Başkanı Özgür Özel’in hediye e�iği
kırmızı Vespa’ya İstanbul’dan bir iş insanının 5 milyon TL teklif e�iğini söyledi.

VESPA’YA
REKOR TEKLiF!

İstanbullu iş insanı
Vespa için 5 milyonu

gözden çıkardı

ÇAvuşoğLu üÇüncü oLdu!

>>Haberi Sayfa 12’de

‘The İrish Pub’
damga vurmaya

hazırlanıyor

HABER
ÖZELÖZEL

ÇivRiL ‘ELmA
FEstivALi’nE
hazırlanıyor

EyyAm-ı BAHuR
tARımı yAktı

HABER
ÖZELÖZEL



Elektronik sigara kullanımı,
sağlık uzmanları ve toplum sağ-
lığı savunucuları arasında ciddi
endişelere yol açıyor. Göğüs Cer-
rahisi Uzmanı Doç. Dr. Orhan
Yücel, elektronik sigaranın akci-
ğerlerde Kovid-19 benzeri lez-
yonlar oluşturabileceğini ve bu
lezyonların kısa sürede bile ciddi
sağlık sorunlarına yol açabilece-
ğini vurguladı.

Göğüs Cerrahisi Uzmanı Doç.
Dr. Orhan Yücel, e-sigaranın
gençler arasında hızla yayılması-
nın, bu yaş grubunun sağlığı üze-
rinde büyük bir tehdit oluşturdu-
ğunu belirtti. Elektronik sigaralar,
genellikle sigarayı bırakmak iste-
yenler için bir alternatif olarak pa-
zarlansa da gerçekte bu ürünler
kullanıcıları daha fazla bağımlı
hale getiriyor. İçerdiği çeşitli kim-
yasallar ve yüksek nikotin oran-
ları, gençleri ve yetişkinleri ciddi
sağlık sorunlarıyla karşı karşıya bı-
rakıyor. Yücel, e-sigaraların, içe-
riklerinin dünya genelinde kont-
rol edilememesi nedeniyle normal
sigaralardan bile daha tehlikeli
olabileceğini ifade eti.

“BAĞIMLILIK YAPICI 
BİRÇOK ZARARLI 
MADDE VAR”
“E-sigara kullanımının sade-

ce nikotin değil, aynı zamanda
bağımlılık yapıcı birçok zararlı
madde içerdiğini belirtmektedir”
diyen Yücel, “Özellikle gençler
arasında yaygınlaşan bu ürünler,
akciğerlerin immün sistemini za-

yıflatarak ciddi sağlık sorunlarına
yol açabilmektedir.

E-sigaraların içeriğindeki tat-
landırıcılar ve aromalar, kullanı-
cıların bu ürünlere olan bağımlı-
lığını artırmakta ve bu da sağlık
risklerini daha da genişletmekte-
dir” uyarısında bulundu.

“ERKEN YAŞTA 
ÖLÜMLERLE 
İLİŞKİLENDİRİLEBİLİR”
Doç. Dr. Yücel, Amerika’da

yapılan araştırmalara dayanarak
e-sigara kullanan kişilerin akci-
ğerlerinde Kovid-19’a benzeyen
lezyonlar tespit edildiğini ve bu
durumun üç ay gibi kısa bir sü-
rede bile görülebildiğini ifade
etti. Yücel, “Bu bulgular e-siga-
ranın gençler arasında hızla ya-

yılan bir sağlık tehdidi olduğunu
göstermektedir. 

Bu ürünlerin erken yaşta
ölümlerle ilişkilendirilebileceğini
ve e-sigara kullanımının potansi-
yel olarak ölümcül sağlık sorun-
larına yol açabileceğini unutma-
mak lazım” diye konuştu.

“E-SİGARA, SİGARAYI 
BIRAKMAK İÇİN BİR 
ÇÖZÜM DEĞİL”
Doç. Dr. Orhan Yücel, bu

ürünlerin sigarayı bırakmak için
bir çözüm olmadığı gibi aksine
sağlık sorunlarını daha da artıra-
bileceğine işaret ederek şunları
söyledi; “E-sigara kullanımının
yaygınlaşmasının, toplum sağlığı
üzerindeki potansiyel riskleri göz
ardı edilemez. Bu nedenle, bi-

reylerin bu konuda bilinçli olma-
sı ve sağlıklı yaşam tercihleri yap-
ması büyük önem taşımaktadır.
Elektronik sigaraların içerdiği teh-
likeler ve sağlık riskleri konusun-
da farkındalığın artırılması, top-
lum sağlığı için atılacak önemli bir
adımdır.” İHA
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Karmaşık durumların üzerine
gitmeli ve çözüm arayışlarına yö-
nelmelisiniz. Amaçlarınızın dışı-
na çıkmadığınız sürece her türlü
sorunun üstesinden gelebilecek

olmanız da önemli. Hata yapma-
maya çalışın.

KOÇ (21 Mart-20 Nisan)

Sınırlara uygun hareket etmeyi
başardığınız sürece herhangi bir
sorunla karşılaşmayacak olma-
nız da önemli. 

Terslikleri tamamen ortadan
kaldırmanız gereken bir süreçten

geçiyorsunuz. 

BOĞA (21 Nisan-20 Mayıs)

Amaçlarınızın dışına çıkmama-
nın bu süreçte daha önemli olabi-
leceğini de unutmayın. Mümkün
olanlara yönelmenin daha doğru
bir karar olması, amaçlarınız

doğrultusunda hareket ederken
sizi destekleyecektir.

İKİZLER (21 Mayıs-21 Haziran)

İç dünyanızdaki gücü dışa vu-
rum şeklinizde artış göstermekte.
İçinde bulunduğunuz zamanı net
olarak değerlendirmek isteyebi-
leceğiniz bir gündesiniz. 

Her şeyden keyif almaya baş-
lıyorsunuz. 

YENgEç (22 Haziran-22 Temmuz)

Aldığınız ve alacak olduğunuz
kararların arkasında durmanız
gereken bir gün. 

Doğru ifadeler ortaya koyma-
nın daha önemli olabileceğini de

unutmayın. Net adımlar atmaya
devam etmeniz gerekiyor.

ASLAN (23 Temmuz-23 Ağustos)

Pozitif etkiler aldığınız ve bu da
istediklerinize adım adım ulaş-
mayı başarabileceğiniz anlamı-
na geliyor. 

İçinde bulunduğunuz duruma
uygun hareket etmeye devam et-

melisiniz.

BAŞAK (24 Ağustos-23 Eylül)

Hata yapmadığınız sürece iste-
diklerinize ulaşma konusunda so-
run yaşamayacaksınız. Koşulla-
rın değişim gösterebileceği bir
süreçtesiniz. Ayak uydurmayı

başardığınız sürece her şey
daha iyiye gidebilir. 

TERAZİ (24 Eylül-23 Ekim)

Sınırlar üzerindeki sorunların
yavaş yavaş çözüme kavuşacak
olması da sizin açınızdan önemli
olacak. İyi niyetli yaklaşımlar or-
taya koyarken daha temkinli ol-

malısınız. Karmaşık durumların
son bulmasını sağlamalısınız.

AKREP (24 Ekim-22 Kasım)

Bilinçaltınızdaki köklere ve
geçmişe olan bağlılığınız üst se-
viyelere çıkıyor. Ev ve aile haya-
tınızdan yana var olan sorunla-
rın son bulmasıyla beraber ken-

dinizi her açıdan daha iyi hisset-
meye başlayacaksınız. 

YAY (23 Kasım-21 Aralık)

Gerekli olan adımları atmanızın
aslında çok da zor olmayacağını
bilmeniz gerekiyor. Nedenler
üzerinde çok fazla odaklandığı-
nız sürece kırgınlık ve endişeler

yaşanabilir. Kontrolü elinizde bu-
lundurmaya çalışın.

OĞLAK (22 Aralık-20 Ocak)

Aşk ve ilişki hayatınızda bu-
gün, belirsizlikleri tamamen orta-
dan kaldırmaya çalışın. İlişkinize
vermiş olduğunuz değeri net
olarak belli etmeye de çalışmalı-

sınız. Sabırlı olursanız, mutlulu-
ğu elinizde bulunduracaksınız.

KOVA (21 Ocak-19 Şubat)

Takıntıya varan yaklaşımları-
nız, etrafınızdaki insanları fazla-
sıyla rahatsız edebilir. 

Daha anlaşılabilir adımlar at-
tığınız sürece istediklerinize

ulaşmanızın zor olmayacağını
bilmelisiniz. 

BALIK (20 Şubat-20 Mart)

günlük Burç yorumları E-SiGARADA
BUYUK TEHLiKE

kovid’E BEnZER
LEZyonLAR 
tEspit EdiLdi

HABER MERKEZİ
Dünyada yaklaşık 466 milyon

kişinin yaşadığı işitme kaybı has-
talığı; depresyon, sosyal izolasyon
gibi pek çok sorunun yanı sıra re-
habilite edilmediğinde Demans
riskini arttırıyor. Odyololoji Bö-
lümü Başkanı Dr. Serpil Çapar,
ileri derece işitme kaybının de-
mans riskini 5 kat arttırdığını gös-
teren çalışmalar olduğuna dikkat
çekerek işitme cihazı kullanılma-
sının çok önemli olduğunu söy-
ledi. Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ)
raporlarına göre, dünya nü-
fusunun yüzde 5’inden faz-
lası, yani yaklaşık 466 milyon
kişi işitme kaybı ile müca-
dele ediyor. Bu hastaların
yaklaşık 432 milyonunu
yetişkinler oluşturuyor.
Dünyada işitme so-
runlarının en yo-
ğun karşılaşılan
sağlık prob-
lemlerinden

biri olduğunu belirten Dr. Üyesi
Serpil Çapar, uluslararası kuru-
luşların tahminlerine göre 2050
yılında 2 buçuk milyar insanın işit-
me kaybı sorunu yaşayacağını
belirtti.İşitme kaybından etkilenen
en büyük kesimin 65 yaş üstü
grup olduğuna dikkat çeken Dr.
Serpil Çapar, “İnsan ömrünün
uzaması ve yaş ortalamasının

artmasıyla işit-
me kaybın-

dan etki-
l e n m e
o r a n ı -
nın da

a r t -
m a -
s ı n ı

bekliyoruz. İşitme kaybı tek başı-
na bir sorun olarak kalmayacak,
farklı sağlık problemlerine de se-
bep olacak. Verilere göre, 65
yaş ve üstündeki insanların üçte
ikisinde presbiakuzi adını verdi-
ğimiz işitme kaybı yaşanır. İşitme
kaybı yaşayan insanlarda, uzun
vadede, konuşmayı ayırt etme
problemleri, sosyal izolasyon,
depresyon ve bilişsel gerileme
gibi olumsuzluklar da gelişir”
dedi.

“DEMANS RİSKİ 
5 KAT ARTIYOR”
İşitme kaybı yaşayan insanla-

rın bazen bu durumu görmezden
geldiklerini söyleyen Dr. Öğr.
Üyesi Serpil Çapar, tedavinin ih-
mal edilmemesi gerektiğine vurgu

yaparak , “İşitme kaybı tedavi-
lerinin demans riskini önemli
ölçüde azalttığını gösteren
çalışmalar bulunuyor. İşitme
kaybı rehabilitasyonu ile

demansriskininin uzun vadede
yüzde 19 oranında azaltılabilece-
ğine dair araştırmalar var. Hafif de-
recede işitme kaybında 2 kat,
orta derecede işitme kaybında 3
kat, ileri derecede işitme kaybın-
da ise demans riskinin 5 kat arttı-
ğı yapılan çalışmalarda ortaya
konulmuştur” dedi.

İşitme kaybı Demans riskini 5 kat arttırıyor

Çocuk Nörolojisi Uzmanı Prof.
Dr. Serdal Güngör, 1 yaşın al-
tındaki bebeklere yedirilen balın
zehirleme riskinin olduğunun al-
tını çizerek, bebeklerde kas güç-
süzlüğü ve felce varan ciddi so-
runlar doğurabileceğini söyledi.

Çocuk Nörolojisi Uzmanı Prof.
Dr. Serdal Güngör, 1 yaş ve altı
bebeklerde halk arasında bal
kaynaklı besin zehirlenmesi ola-
rak bilinen “İnfantilbotulizm”e
dikkat çekti. Prof. Dr. Güngör,
hastalık hakkında bilgi vererek te-
davi yöntemlerini aktardı.

“KAS GÜÇSÜZLÜĞÜ 
VE FELCE 
NEDEN OLABİLİR”
Hastalığın doğurabileceği so-

runlara değinen Prof. Dr. Serdal
Güngör, “İnfantilbotulizm, sık-
lıkla ilk 6 ay olmak üzere, bir ya-
şın altındaki çocukları etkileyen
nadir fakat ciddi bir hastalıktır.
Clostridiumbotulinum adlı bak-
terinin sporlarının sindirilmesi so-
nucu ortaya çıkar. 

Bebeklerin bağırsak sistemin-
de koruyucu bakteri florası ve
clostridiuminhibe edici safra asit-
leri bulunmaz. 

Bakteri sporları çevresel şart-
lara son derece dayanıklıdır. Bu
sporlar tarafından bebeklerin ba-
ğırsaklarında üretilen nörotoksin
sinir hücreleri arasındaki iletişimi
bloke ederek ilerleyici kas güç-
süzlüğü ve felce neden olur. İn-
fantilbotulizm, genellikle bal tü-
ketimi veya toprakta bulunan

bakteriyel sporlarla temas sonu-
cunda ortaya çıkabilir” dedi.

“EMZİKLERİ BALA 
BATIRMAYIN”
İnfantilbotulizmin önlenme-

sindeki önemli adımlara deği-
nen Prof. Dr. Güngör, “1 yaş altı
bebeklere bal verilmemesi ve
toprakla temastan kaçınılması
gerekiyor. Aileler tarafından en
çok yapılan hata, emziklerin bala
batırılarak bebeklere emdirilme-

sidir. Ayrıca, uygun gıda hijyeni
ve muhafaza yöntemleri, sporla-
rın kontaminasyonunu azaltma-
da kritik rol oynar. İnfantilbotu-
lizm, erken tanı ve uygun tedavi
ile başarıyla yönetilebilen ancak
ciddi komplikasyonlara yol aça-
bilen bir hastalıktır. Bebeklerde bu
hastalığın farkındalığının artırıl-
ması ve önleyici tedbirlerin alın-
ması, mortalite ve morbiditeyi
azaltmada kilit rol oynar” şeklin-
de konuştu. İHA

“EmZikLERE BAL BAtıRmAyın”
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DENiZLi’de VEFAT EDENLER - DEFNEDiLEN CENAZELER

Denizli'nin Buldan ilçesinde kontrolden
çıkan motosikletin devrildi. Kazada 2 kişi
yaralandı. Olay, Denizli'nin Buldan ilçe-
sine bağlı, Denizli Karayolu Bölme-
kaya mahallesi mevkiinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, Deniz-
li Karayolu Bölmekaya mahallesi
mevkiinde seyir halinde olan M.A.K
yönetimindeki 45 ANG 450 plakalı
motosiklet, sürücünün direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu şa-
rampole devrildi. Olayı gören çev-
redeki vatandaşların ihbarı üzerine
jandarma ve sağlık ekipleri olay ye-
rine sevk edildi. Kazada motosiklet
sürücüsü M.A.K ve H.A. yaralandı.
Olay yerinde yaralılara ilk müdaha-

le yapıldıktan sonra ambulans ile Buldan
Göğüs Hastalıkları Hastanesine sevk edil-
di. Kaza ile soruşturma başlatıldı. İHA

Motosiklet şarampole devrildi

HABER MERKEZİ
Denizli’nin Pamukkale İlçesinde Tem-

muz ayının başında kaybolan 76 yaşındaki
Nazife Demir’den haber alınamıyor. Alz-
heimer hastası olan yaşlı kadını bulmak
için seferber olan aile ve polis ekipleri, tüm
çabalarına rağmen henüz sonuç alamadı.

Denizli’de 3 Temmuz Çarşamba ak-
şamı evinden çıkan NazifeDemir, o ta-
rihten bu yana sırra kadem bastı. Alzhei-
mer hastası olan Demir’in kaybolduğu
günden bu yana 1 ay geçti. Ailesi ve po-

lis ekipleri, yaşlı kadını bulabilmek için se-
ferber oldu. Aile, kaybolduğu sırada De-
mir’in yanında yaklaşık 5 bin lira olduğunu
belirterek, paranın önemli olmadığını,
tek isteklerinin büyüklerinin sağ salim
bulunması olduğunu ifade etti. 

Nazife Demir’in yakınları, yaşlı kadını
görenlerin polise veya 0 (533) 679 81 13
numaralı telefondan aileye ulaşmalarını is-
tiyor. Aile, herkesin dikkatli olmasını ve
herhangi bir bilgiye sahip olanların ken-
dilerine yardımcı olmasını bekliyor.

Denizli’de yaşlı kadın sırra kadem bastı

HABER MERKEZİ
TBMM Genel Kurulunda, sahipsiz

hayvanlara yönelik düzenlemeler içeren
Hayvanları Koruma Kanununda Değişiklik
Yapılmasına Dair Kanun Teklifi'nin ilk 5
maddesi kabul edildi. 

Yeni teklifle, Hayvanları Koruma Ka-
nunu'nun amaçlarına "insan, hayvan ve
çevre sağlığı gözetilmek kaydıyla" ifadesi
eklenecek. Bu kapsamda, kedi ve kö-
peklerin sahipli hayvan statüsüne alına-
bilmesi için Veteriner Hizmetleri, Bitki Sağ-
lığı, Gıda ve Yem Kanunu kapsamında

Tarım ve Orman Bakanlığı veri tabanına
kaydedilmesi zorunlu olacak. "Sahipli
hayvan" ve "sahipsiz hayvan" kavramla-
rı da açık şekilde tanımlanacak.

HAYVAN BAKIMEVLERİNDE 
DEĞİŞİKLİKLER YAPILACAK
"Yakala-kısırlaştır-sal" metodunun kal-

dırılmasıyla birlikte hayvan bakımevi ta-
nımında da uyum değişikliği yapılacak.
Yeni tanıma göre, hayvan bakımevleri
"Bakanlıktan izin alınmak suretiyle kuru-
lan ve hayvanların sahiplendirilinceye
kadar barındırıldığı ve rehabilite edildiği
bir tesis" olarak değiştirilecek. Bu sayede,

bakımevleri dışında bir hayvana bakma-
nın onun yasal sorumluluğunu alarak
sahiplenilmesi ilkesi de kabul edilecek.

YEREL YÖNETİMLERİN 
ROLÜ VE SORUMLULUKLARI 
ARTTIRILDI
Yerel yönetimler, sahipsiz hayvanların

sahiplendirilinceye kadar bakılmaları için
hayvan bakımevleri kuracak ve onların ba-
kımlarını, tedavilerini sağlayacak. Ayrıca,
bu bakımevlerinde barındırılan hayvanlar
Tarım ve Orman Bakanlığı veri sistemine

kaydedilecek. 

ÖTENAZİ 
KOŞULLARI 
BELİRLENDİ
Bakımevine alınan kö-

peklerden insan ve hay-
vanların hayatı ve sağlığı
için tehlike teşkil edenlere,
bulaşıcı veya tedavi edile-
meyen hastalığı bulunan-
lara Veteriner Hizmetleri,
Bitki Sağlığı, Gıda ve Yem
Kanunu'nun 9. maddesin-
deki hükümler uygulana-
cak. Bu hükme göre, "Hay-
vanlara ötenazi yapmak
yasaktır. Ancak, hayvanla-
ra acı ve ıstırap çektiren
veya iyileşme durumu bu-
lunmayan hastalık durum-

larında veteriner hekim tarafından ötenazi
yapılmasına karar verilebilir."

BAKIMEVİ DIŞINDA HAYVAN 
BIRAKMAK YASAKLANDI
"Yerel yönetimler adına toplanan sa-

hipsiz hayvanların bakımevi dışında bir
yere terk edilmesi" ve "bakımevinde ba-
rındırılan köpeği bakımevi dışında bir
yere bırakmak" fiilleri yasak kapsamına
alındı. Bu düzenleme ile sahipsiz hay-
vanların toplanması, hayvan bakımevle-
rine götürülmesi ve bu hayvanların sa-
hiplendirilinceye kadar bakımevinde ba-
kılması hükme bağlandı.

Denizli'de oğluna para gönder-
mek için banka ATM'sine giden
emekli asker, ilk tuşa bastığı anda
iade edilen 20 bin 400 lirayı gö-
rünce şaşırdı. Parayı sahibine elden
iade etmek için bank şubesine mü-
racaat eden duyarlı vatandaş, pa-
ranın eksik olduğunun farkında
bile olmayan şube müdürünün
“Parayı bize vermezsen savcılığa suç
duyurusunda bulunuruz” cevabıy-
la karşılaştı.

Denizli'de yaşayan emekli askeri

personel Eyüp Akdoğan (54), oğ-
luna para göndermek için geçtiğimiz
haftasonu bir kamu bankasının ait
Denizli Saltak Şubesi ATM'sine git-
ti. Kartsız işlemler menüsünden
para yatırmak isteyen Akdoğan,
önceki müşteriden kalan “Başka iş-
lem yapmak istiyor musunuz?” şek-
lindeki uyarı bildirimi için ‘hayır’ bu-
tonuna bastı. Butona basmasıyla
birlikte açılan para haznesinde bin-
lerce TL ile karşılaşan Akdoğan, ne
yapacağını şaşırdı. Bir süre tereddüt
eden Akdoğan, sahibi hatırlayıp

geri döner düşüncesiyle parayı alıp
ATM önünde bir süre bekledi. Uzun
süre gelen giden olmayınca parayı
yanındaki poşete koyan Akdoğan,
evine giderek hiç dokunmadan pa-
rayı muhafaza etti.

GERÇEK KISA SÜREDE 
ORTAYA ÇIKTI
Hafta başında bankaların me-

saiye başlamasıyla ATM'nin bağlı ol-
duğu banka şubesine giden Akdo-
ğan, ATM'nin kendisine geri verdi-

ği yüklü miktarla para olduğunu be-
lirtti. Yapılan incelemeler sonu-
cunda 20 bin 400 lira paranın, ku-
rumsal bir müşteri tarafından ya-
tırdığı belirlendi. Vatandaşın yatır-
dığı para sistem üzerinden hesaba
geçse de ATM haznesinde kaldığı ve
Akdoğan'ın o parayı bulduğu tespit
edildi.

ELDEN TESLİM ETMEDİK 
İSTEDİ, KABUL EDİLMEDİ
Örnek bir davranışa imza atan

Eyüp Akdoğan, parayı sahibine

bizzat kendi elleriyle teslim etmek is-
temesi üzerine karşılaştığı muame-
le karşısında şoke oldu. Bankanın
şube müdürü tarafından olumsuz
yanıt alan Akdoğan, parayı teslim
etmemesi halinde ise savcılık üze-
rinden hakkında suç duyurusunda
bulunulacağı cevabını alınca neye
uğradığını şaşırdı. Bankanın hata-
sına rağmen vatandaşlık görevini
yerine getirmek isteyen emekli as-
ker şube müdürünün davranışından
dolayı üzüntüye uğradığını belirtti.

“BÖYLE BİR MUAMELE 
İLE KARŞILAŞMAM 
BENİ ÜZDÜ”
Banka müdürünün davranışının

kendisini üzdüğünü ifade eden
Eyüp Akdoğan, “Sabah saatlerinde
bankaya gelerek bu parayı sahibi-
ne teslim etmem gerektiğini söyle-
dim. Banka yetkilileri müdürde da-
hil böyle bir şeyin olamayacağını ve
benim müşteriyle muhatap olama-
yacağımı, tutanak karşılığında da
kendilerini almalarını söylediler.
Bende bu parayı ısrarla sahibini ver-
mek istediğimi söyledim. Benva-
tandaşlık görevimi yerine getirdim.
Bu para sonuçta hiçbir işlem yap-
madan benim karşıma çıkmış ve eli-
me ulaşmış. Buna rağmen banka
müdürü ısrarla kendisine teslim et-
memi söyledi. Sonunda tutanağı
tuttuk. Parayı bankaya teslim et-
mediğim takdirde Cumhuriyet Baş-
savcılığına hakkımda suç duyuru-
sunda bulunacağını söyledi. Ben de
bu beyanların yersiz olduğunu ken-
disine bildirdim. Çünkü ben kendi
ellerimle bankaya gelerek bu para-
yı rızam ile teslim etmek istediğimi
belirttim. Buna rağmen böyle bir
muamele ile karşılaştım. Bu beni
üzdü. Sadece banka müdüründen
almış olduğum imzalı bir kağıt var”
dedi. İHA

Atm’den aldığı para
başına dert oldu

İlk 5 madde kabul edildi
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“Yaşlı bir dede torunlarını
toplayıp hayat dersi verirken
kalbinde iki kurdun sürekli ola-
rak savaştığını söylemiş. Bu
kurtlardan birinin öfke, kıs-
kançlık, keder, pişmanlık, hırs,
kibir gibi kötü duygularla bes-
lendiğini; diğer kurdun ise se-
vinç, huzur, sevgi, umut gibi
güzel duygularla beslendiğini
söylemiş. Torunlar dedelerini
dikkatle dinlerken, dede ko-
nuşmaya devam etmiş. 

Aynı savaş hem sizin içi-
nizde hem de bütün insanların
içerisinde devam ediyor de-
miş. Söylenenleri anlamaya
çalışan çocuklardan biri dede-
lerine: “İyi de dede bu savaşı
en sonunda hangi kurt kaza-
nacak?” diye sormuş. Yaşlı
adam derin bir nefes almış ve
demiş ki: “Sen hangisini bes-
lersen, o kazanacak.” 

Sözün özü bu dünyadaki
en büyük savaş, kişinin ken-
diyle olanıdır kendini yenmek
kadar kutsal bir savaş, kendi
sınırlarını aşmak kadar büyük
bir zafer yoktur.”

İnsanoğlu geçmiş çağlar-
dan günümüze gelene kadar,
hayatta kalabilmek için, güç
için, zenginlik için, toprak
için,…pek çok savaş vermiş.
Ama bu savaşların en büyü-
ğünü hep kendisiyle vermiş. 

İnsanlar, iyiliğe ve güzel-
liğe dair birçok duygu barındı-
rırken zaman zaman kötü
duygularının da esaretinde
kalarak kendi içinde savaşa
girmekten kurtulamamıştır. 

Ve bu büyük savaş insa-
noğlu var olduğu sürece de
hep devam edecektir. Bu duy-
guların esaretinde dünya, kimi
zaman görülmeye değer bir
cennete dönerken kimi zaman
-hatta çoğu zaman- cehen-
nemi yaşayacaktır.

Bu dünya için ama en çok
da kendiniz için içinizdeki iki
kurda dikkat edin. İyiliğe ve
güzelliğe dair ne varsa o
yönde ilerleyin. Hırsınıza, öf-
kenize, pişmanlıklarınıza ye-
nik düşmeyin. SAYGILAR…

Şenol ÇiFTÇi

En Büyük
sAvAş...

Denizli Buldan'ın yüksek kesimle-
rinde yetişen ve lezzetiyle meşhur yay-
la fasulyesinde bu yıl verimin yüksek
olduğu belirtildi.

Buldan'ın en yüksek bölgelerinden
olan Yayla, Kaşıkçı, Alandız, Kuru-
dere, Körtepe, Yeniçam, Hasanbey-
ler, Kovanoluk ve Süleymanlı ma-
hallelerinin olduğu bölgelerde yetişen
ve eşsiz lezzetiyle ünlü Yayla fasul-
yesinde bu yıl verim artışının yaşan-
dı. Yayla fasulyesindeki verim ve ka-

litenin yüksek olması üreticileri de
memnun etti. Yayla Mahallesi'nde fa-
sulye yetiştiriciliği yapan Hasan Ko-
cakaya, verimin çok iyi olduğunu be-
lirterek “Bu yıl fasulyemizde gayet gü-
zel ve kaliteli döküm var. İzmir'den ve
Aydın'dan alıcılarımız geliyor. Ayrıca
Buldan pazarında da hem sofralık
hem de kurutmalık ve konserve yap-
mak için siparişler alıyoruz. Allah
çiftçimizin yüzünü güldürsün, bereketli
bir sezon olsun” dedi. İHA

Fasulye çiftçinin yüzünü güldürdü

Aynı marka ürün, farklı marketler-
de neredeyse 2-3 katı etiket fiyatıyla sa-
tışa sunuluyor. Fiyatlar arasındaki bu
uçurumun ‘fahiş fiyat’ olduğunu be-
lirten Avukat Özlem Şen, vatandaşın
e-Devlet üzerinden veya ALO 175 hat-
tını arayarak fahiş fiyat uygulayanla-
rı şikayet edebileceğini belirtti.

Serbest piyasa gereği aynı ürünü-
nün farklı marketlerde farklı fiyatlardan

satılması çok normal ancak bu durum,
bazen kontrolden çıkarak fahiş fiyata
dönüşüyor. Bir markette ‘X’ fiyata sa-
tılan bir ürüne, bir başka markette üç
katına kadar fiyat etiketi yapıştırılıyor.
Vatandaş ise tasarruf yapabilmek adı-
na ürünü en uygun fiyattan satın ala-
bilmek için market market geziyor. İs-
tanbul Aydın Üniversitesi Öğretim
Görevlisi Avukat Özlem Şen, konuya

dair vatandaşı bilinçlendirecek açık-
lamalarda bulundu. Şen, “ Tüketiciyi
Koruma Kanunu’nda Mayıs ayında
güncelleme yapıldı. Bu maddeler Ma-
yıs ayında fahiş fiyat uygulayanları cay-
dıracak idari para cezasına çevrildi. Fa-
hiş fiyat uygulanmasının cezası 100 bin
liradan 1 milyon liraya çıktı. Stokçu-
luk yapan firmalara ise eskiden 1 mil-
yon lira para cezası veriliyordu, şim-

di ise 12 milyon lira para cezası veri-
lebiliyor” dedi.

“İNTERNET ÜZERİNDEN 
ŞİKAYET EDEBİLİRSİNİZ”
Yalnızca marketlerde değil e-tica-

ret sitelerinde de fahiş fiyat artışlarının
yaşandığını belirten Avukat Özlem
Şen, “İnternet ortamında da fahiş fi-
yat artışları ve stokçuluk gibi eylemler
gerçekleştirilebiliyor. Bunun için de
Reklam Kurulu devreye giriyor. İçeri-
ğin engellenmesine veya kaldırılmasına
ilişkin kararlar verilebiliyor” ifadeleri-
ni kulandı. Şen, internet üzerinden ya-
pılan fahiş fiyatlı satışların da e-Dev-
let, Alo 175 ve CİMER üzerinden
aynı şekilde şikayet edilebileceğini
söyledi. Fahiş fiyat artışı ve stokçulu-
ğa karşı yasal düzenlemelerin yeterli ol-
duğunu vurgulayan Şen, denetimlerin
daha da sıklaştırılarak bu durumun
önüne geçilebileceğini belirtti. İHA

Fahiş fiyata e-devlet’ten ‘dur’ deyin

İBRAHİM ALAYONT 
Denizli Büyükşehir Belediyesi

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
ORC Araştırma’nın yerel yönetimler
memnuniyet araştırmasında üçüncü
sırada yer aldı. Anket ORC tarafın-
dan 30 büyükşehirde 100 bin nü-
fusun üzerindeki 184 ilçede toplam
15 bin 200 katılımcıyla yapıldı.

ORC Araştırma Şirketi'nin 15-25
Temmuz 2024 tarihleri arasında
gerçekleştirdiği yerel yönetimler

memnuniyet araştırması sonuçları
açıklandı. Araştırma, 30 büyükşe-
hirde 100 bin nüfusun üzerindeki
184 ilçede toplam 15.200 katılımcıyla
yapılırken, 31 Mart Yerel Seçimle-
ri’nden zaferle ayrılan Bülent Nuri

Çavuşoğlu üçüncü sırada yer aldı.

ŞAHİN VE İMAMOĞLU’NU 
TAKİP ETTİ
ORC Araştırma’nın yaptığı an-

ketin ilk sırasında Gaziantep Bü-

yükşehir Belediye Başkanı Fatma
Şahin, yer aldı. Şahin, yüzde 58,1
memnuniyet oranıyla listenin zir-
vesinde yer aldı. Şahin'in ardından
İstanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu yüzde 54,5
memnuniyet oranıyla ikinci olurken,
Denizli Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Nuri Çavuşoğlu yüzde 53,0
oranıyla üçüncü oldu. Balıkesir
Büyükşehir Belediye Başkanı Ah-
met Akın yüzde 52,8 ile dördüncü
ve Bursa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Mustafa Bozbey yüzde 52,1 ile
beşinci sırada yer aldı.

HABER MERKEZİ
Beyağaç Belediyesi

13. Geleneksel Hüseyin
Çokal Yağlı Pehlivan
Güreşleri, 3 Ağustos
2024 Cumartesi günü
yapılacak. Başkan Seza-
yiPütün, güreş severleri
350 pehlivanın kıran mü-
cadele edeceği er mey-
danına davet etti.

13. Geleneksel Hü-
seyin Çokal Yağlı Pehli-
van Güreşlerinin spon-
sorların desteğiyle ger-
çekleştirileceğini belirten
Beyağaç belediye Baş-
kanı SezayiPütün,
“Denizli’miz ve ül-
kemiz genelindeki
tüm güreş severleri
bu heyecanı bizimle
birlikte yaşamaya
davet ediyorum.
20’ye yakın baş-
pehlivanın araların-
da bulunduğu yak-
laşık 350 pehlivan
güreşçi Hüseyin Ço-
kal er meydanını
şenlendirecekler. Güreşler genelde ekran
başından seyrediliyor ama biz ata sporu-
na gönül vermiş herkesi meydanda bu-
luşmaya bekliyoruz. Kuruluş yıldönü-
münde olduğu gibi bu güreşleri de bele-
diye bütçesine dokunmadan gerçekleşti-
receğiz. Bu etkinlik için büze destek veren
Denizli Büyükşehir Belediyemize de te-

şekkürlerimizi sunarım” dedi.

GÜREŞLERDE 
AĞALIK OLMAYACAK
Bu yılki güreşlerde ağalık olamaya-

cağını kaydeden Başkan Pütün, “Gü-
reş ağasının ödemesi gereken bedelin
bir bölümünü ben kendi cebimden
ödeyeceğim. Vatandaşlarımız bu et-
kinlikte ünlü pehlivanları canlı canlı iz-
leme imkanına sahip olacak. Aynı gün
İstanbul ve Sivas’ta da güreşler var. Biz
Kırkpınar’daki tüm başpehlivanları da-

vet ettik. Bazıları son anda gelemeyecek-
lerini ifade ettiler. Buna rağmen Mehmet
Yeşil Yeşil, Hüseyin İyican ve Ali Gürbüz
gibi sevilen başpehlivanlar bizimle birlik-
te olacak. Bizim amacımız yağlı güreşle-
re sahip çıkmak, bu sporu seven gençle-
re destek olmak” diye konuştu.

350 pehlivan Beyağaç’ta
er meydanına çıkacakÇAVUŞOĞLU

üçüncü oldu!
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İBRAHİM ALAYONT 
AK Parti Ekonomi İşlerinden

Sorumlu Genel Başkan Yardım-
cısı Nihat Zeybekci hafta sonun-
da paylaştığı bir fotoğraf ile sos-
yal medyayı salladı. Zeybekci’nin
bahçede oturduğu fotoğraf kısa
sürede binlerce beğeni aldı. De-
nizli siyasetinin önemli isimle-
rinden Nihat Zeybekci yine dik-
katleri üzerine çekmeyi başardı.
AK Parti Ekonomi İşlerinden So-
rumlu Genel Başkan Yardımcısı

olan Zeybekci, hafta sonunu
baba ocağı Tavas’ın Pınarlar kö-
yünde geçirdi.  Zeybekci’nin bah-
çede oturduğu anları paylaştığı fo-
toğrafı sosyal medyada kısa süre
içinde binlerce beğeni aldı. Zey-
bekci paylaşıma, “Bugün pazar
ve bir bahçe günü... Toprağın
verdiği huzur ve dinginliğe bı-
raktık bugün kendimizi. Bereke-
ti verene hamd olsun” notunu
düşerken, paylaşıma binlerce be-
ğeni ve yorum geldi

Zeybekci’nin köy temalı
paylaşımı dikkat çekti

FERHAT SOLKOL
Denizli’nin Acıpayam İlçesinde, İlçe

Tarım ve Orman Müdürlüğü ilçedeki
elma bahçelerindeka-
ralekeenfeksiyonunun
tespit edildiğini belir-
terek üreticilere acil
ilaçlama yapmaları
çağrısında bulundu.

Acıpayam İlçe Ta-
rım ve Orman Müdür-
lüğü, ilçedeki elma
bahçelerinde karale-
keenfeksiyonuna rast-
landığı bildirildi. Karaleke, elma ağaç-
larının yapraklarında ve meyvelerinde si-
yah lekeler oluşturarak ürün kalitesini ve
verimliliği olumsuz etkileyen bir hasta-

lık olarak biliniyor. Bu durum, elma üre-
ticilerinin dikkatli olmalarını ve gerekli
önlemleri zamanında almalarını zorun-

lu kılıyor. Müdürlük,
enfeksiyonun yayıl-
masını önlemek için
üreticilere bir an
önce ilaçlama yap-
maları gerektiğini
tavsiye etti. İlaçla-
manın, hastalığın
yayılmasını önleye-
rek elma bahçele-
rinde sağlıklı ürün-

lerin elde edilmesine katkı sağlayacağı
vurgulandı. Ayrıca, ilaçlama işleminin be-
lirtilen zaman aralıklarına uygun şekilde
yapılmasının önemine dikkat çekildi.

Acıpayam’da ‘karaleke’ alarmı

ABDİL YAŞAROĞLU
Denizli’nin Çivril İlçesinde her yıl ge-

leneksel olarak gerçekleştirilen,‘Çivril
Elma Tarım ve Kültür Festivali’ bu yıl
26’ncı kez düzenlenecek. Hazırlıkların de-
vam ettiğini ifade eden Belediye Başkanı
Semih Dere, “Çivril’in hak ettiği güzel bir
festival yapacağız” dedi.

Çivril’de her yıl geleneksel olarak ger-
çekleştirilen‘Çivril Elma Tarım ve Kültür
Festivali’ bu yıl 26’ncı kez düzenlenecek.
Tasarruf tedbirleri kapsamında yapıl-
maması gündeme gelen
festivalin esnaf ve va-
tandaşlardan gelen yo-
ğun talep üzerine yapı-
lacağı bildirildi. Festival
ile ilgili olarak Çivril Be-
lediye Meclisi üyeleri ve
ilgili birim müdürlerinin
bir toplantı gerçekleştir-
diği açıklanırken, Baş-
kan Semih Dere, beledi-
ye bütçesine yük olma-
dan sponsor ve firma
destekli bir organizasyon
yapacaklarını söyledi. 

FESTİVAL 
13 - 15 EYLÜL’DE
Festivalin pandemi

dönemi dışında kesintisiz
olarak 25 yıldır devam
ettiğini söyleyen Başkan
Dere “Çivril Elma, Tarım
ve Kültür Festivali sade-
ce Çivril için değil bölge
açısından büyük bir öne-
me sahip. 25 yıldır ara-
lıksız yapılan festival ile
Sivaslı, Karahallı, Dinar,
Başmakçı, Evciler, Çal,
Bekilli, Baklan gibi kom-
şu il ve ilçelerde yaşa-
yanlar ve ticaret yapan-
lar içinde büyük bir
önem taşıyor. Türki-
ye’nin en büyük tarım
ürünleri üretim merkez-
lerinden biri olan Çiv-
ril’imizde bu yıl güzel bir
festival yapmak istiyo-
ruz. Bunun için belediye
meclis üyesi arkadaşları-
mızla bir görüşme top-
lantı düzenledik, fikir ve
önerileri dinledik. Çıkan
karar doğrultusunda 2024 yılının 13 - 15
Eylül tarihlerinde festivalimizi yapma ka-
rarı aldık” dedi.

KOMİSYON KURULACAK, 
RESMİ OLARAK FESTİVAL 
HAZIRLIKLARI BAŞLAYACAK
Toplantıdan çıkan karar sonrasında

festival komisyonu kuracaklarını belirten
Başkan Dere “Yaptığımız ilk toplantıda

tüm meclis üyesi arkadaşlarımız festivalin
yapılması yönünde görüş bildirdi. Bun-
dan sonraki aşamada festival komisyo-
nu kurulacak ve çalışmalarına başlaya-
cak. Hızlı bir çalışma temposu ile güzel
bir organizasyon hazırlanacağına inan-
cım tam” diye konuştu.

SANATÇIYA KOMİSYON 
KARAR VERECEK
Festivallerde en çok merak edilen ko-

nunun sanatçı olduğunu belirten Başkan

Semih Dere “Daha önceki yıllarda, ya
anlaşılan organizatör firmanın sanatçıları
ya da başkanın istediği sanatçı davet edi-
liyordu. Bu yıl sanatçı konusunda ko-
misyon karar verecek. Tasarruf tedbir-
lerini çok zorlamadan Çivril ve misafir-
lerin hoşuna gidecek bir sanatçı ile an-
laşılacağını temenni ediyorum. Kısıtlı
imkanlarla güzel ve amacına uygun bir
festival düzenleyeceğiz” dedi.

HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediye Baş-

kanı Bülent Nuri Çavuşoğlu’nun
müjdesini verdiği, gençlerin5 gün bo-
yunca bilim, kültür, spor ve eğlen-
ceyle buluştuğu “Matematik, Fizik ve
Satranç Gençlik Kampı” ikinci dö-
nemi başladı. Kampın ikinci hafta-
sında 40 lise öğrencisi,Cankurtaran
Mesireliği’ndekiyenilenen kamp ala-
nına Denizli Büyükşehir Belediye
Başkan Vekili Ali Marım, Gençlik ve
Spor Hizmetleri Dairesi Başkanı
Ayşe Sarıkayave aileleri tarafından
uğurlandı. Delikliçınar Meydanı’ndan
uğurlanan gençler sabah erken sa-
atlerde yaklaşık 1200 metre rakım-
daki doğayla iç içe bulunan kamp
alanına ulaştı. Beş gün boyunca bi-
lim, kültür, spor ve eğlenceyle bulu-
şacak gençlerin, verimli bir tatil ge-
çirmelerinin yanında matematik ve
fizik alanlarında ufuklarını geliştir-
meleri hedefleniyor.

GENÇLER NE DEDİ?
Gençlik kampının ilk dönemini ta-

mamlayan öğrenciler memnuniyet-
lerini belirterek kamp için Başkan Ça-
vuşoğlu’na teşekkür etti: 10. sınıf öğ-
rencisi Duru Damacı, kampı çok
beğendiğini belirterek, “Büyükşehir
Belediye Başkanımıza bu kampı dü-
zenlediği için çok teşekkür ederim.
Kampta programımız çok dolu. Bizi
bayacak şekilde değil. 

Eğlenmemize ve öğrenmemize
öncelik veriliyor” dedi. EzgisuEloise
Doğu ise, kampın gayet güzel ve dolu
dolu geçtiğini belirterek, “Burada
hem sosyalleşiyoruz hem de bilgiler
öğreniyoruz. Büyükşehir Belediye
Başkanımıza böyle bir kamp dü-
zenlediği için çok teşekkür ediyorum”
diye konuştu. Nevagül Atik de kam-
pın hem eğlenceli hem de dolu dolu

geçtiğini kaydederek, “Burada hiçbir
zaman sıkılmıyoruz. İlk defa dene-
yimlediğimiz bir kamp oldu ve çok
güzel ilerliyor. Devamının gelmesi
çok güzel olur” dedi. 

“ÇOK DAHA TEMİZ, 
ÇOK DAHA GÜZEL BİR 
TESİSLE KARŞILAŞTIK”
Selim Epik kampta gelmeden

burada sıkılacağını düşündüğünü,
ancak çok eğlenceli bir kampla kar-
şılaştığını anlattı. Elif Pelinay Ceylan,
“Beklediğimizden çok daha temiz,
çok daha güzel bir tesisle karşılaştık.
Sosyalleşme açısından da çok güzel
oldu. Tesisin de birçok olanakları var.
Belediye Başkanımıza bizlere böyle
bir olanak sağladığı için teşekkür edi-

yorum” ifadelerini kullandı.
Yeni dönem kayıtlar:www.de-

nizli.bel.tr
Bilim, spor, kültür ve eğlencenin

bir arada olduğu, her anı dolu do-
lugeçen kampın yeni dönem kayıt-
larının www.denizli.bel.tr adresin-
den sürdüğü ifade edilirken, gençler
beş gün boyunca kendileri için ha-
zırlanan farklı etkinliklerin tadını çı-
kartacak. Verimli bir tatil geçirmele-
rinin yanında, gençlerin matematik
ve fizik alanlarında ufuklarını geliş-
tirmenin hedeflendiği kampta söyleşi,
araştırma toplantıları, resital, gökbi-
lim ve gökyüzü gözlem, oryantiring,
drama, tiyatro, spor, resim, karika-
tür ve sinema gibi etkinlikler de dü-
zenlenecek. 

Denizli’de gençlik
kampı devam ediyor
Denizli Büyükşehir Belediyesinin lise öğrencilerine özel düzenlediği Mate-
matik, Fizik ve Satranç Gençlik Kampı ikinci dönemi ile devam ediyor. Genç-
ler, bilim, kültür, spor ve eğlencenin bir arada olduğu kampı çok sevdiğini
belirtirken, kampın 3. dönem kayıtlarının da devam ettiği belirtildi.ÇivRiL ‘ELmA

FEstivALi’nE
hazırlanıyor



6 30 TEMMUZ 2024 SALI

HABER MERKEZİ
Denizli Büyükşehir Belediyesi ta-

rafından bu yıl 18.’si gerçekleştirilen
Uluslararası Halk Dansları Festiva-
li'nin galası Büyükşehir Belediyesi Ni-
hat Zeybekci Kongre ve Kültür Merkezi
Özay Gönlüm Salonu’nda yapıldı.
KKTC, Hırvatistan, Arnavutluk, Po-
lonya, Rusya, Kosova, Gürcistan, Ku-
zey Osetya, Dağıstan, Kuzey Make-
donya, Kolombiya, Kuzeyin Uşakları
(Ankara) ile ev sahibi Denizli Büyük-
şehir Belediyesi Konservatuarı Halk
Dansları Topluluğu, Denizli Büyükşe-
hir Belediyespor Kulübü Halk Dansları
Topluluğu ve 15 Temmuz Şehitler
Anadolu Lisesi Spor Kulübü ekibide ol-
mak üzere 12 ülkeden 392 dansçının
yer aldığı gala gecesine, Denizli Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri
Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım,
CHP Denizli İl Başkanı Ali Osman Hor-
zum, İlçe belediye başkanları, Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekreteri Bülent
Bozbaş, davetliler ve binlerce vatandaş
katıldı. Gala gecesinde davetlilere ses-
lenen Başkan Çavuşoğlu, konuşması-
na birlik beraberlik mesajı ile başladı.
Başkan Çavuşoğlu, “Bugüne kadar
sahneye hep sol taraftan çıkıp sol ta-
raftan iniyormuşum. Bugün sağ taraf-
tan çıktım, sağ taraftan ineceğim. Çün-
kü bu memleketin sağcısı da solcusu
da, Türkü de Kürdü de, Alevisi de-
Sünnisi de hepsi bizim, yeter ki içinde
insan sevgisi ve dostluk olsun. Bu
şehri hep beraber güzelleştireceğiz”
diye konuştu.

“YURTTA BARIŞ, 
DÜNYADA BARIŞ”
Başkan Çavuşoğlu konuşmasında

sanatın barış, kardeşlik ve güzelliği
içinde barındırdığını ifade ederek, tüm
farklılıklara rağmen dünyanın her coğ-

rafyasından herkesi bir araya getirdiğini
belirtti. Başkan Çavuşoğlu, “Sanat,
kocaman bir yüreği olan dağdır. Onun
için, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün
dediği gibi ‘Yurtta barış, dünyada ba-
rış’ bütün halkların kardeşçe yaşayacağı
bir dünya hayalimiz var. Bizler bu ha-
yalle Denizli’nin her noktasında her-
kesin sanatla buluştuğu bir Denizli ha-
yalimiz var. Sokaklarında yüzü gülen
insanların olduğu, annelerin çocukla-
rını kapıdan çıkardıklarında benim ço-
cuğum ne yapar diye düşünmediği, gü-
venlik sorunu yaşamadığı, açlıkla ter-
biye edilmediği güzel ve kocaman bir
Denizli hayalimiz var. Biz bu yolculu-
ğa ben diyenlerle değil, biz diyebilen-

lerle yürüyeceğiz. Bizim yol-
culuğumuz gemisini kurta-
ranların kaptan olduğu değil,
hep beraber kurtulduğu-
muzda mutlu olduğumuz bir
Denizli hayalimiz var” dedi. 

392 DANSÇIDAN 
MUHTEŞEM FİNAL
Festivale katılan tüm

grupları ve dansçıları kutla-
yan Başkan Çavuşoğlu söz-
lerini şöyle tamamladı:
“Umut ediyoruz ki,  bu ya-

şayacağımız gecelerin güzellikleri her za-
mankinden daha büyük olsun. Yüre-
ğinizde sevgi, içinizde dostluk hiç azal-
masın. Sizleri sevgiyle, muhabbetle
selamlıyorum.” Daha sonra gece konuk
ülkelerin kendi kültürlerini yansıtan
dans ve gösterileriyle devam etti. 392
dansçının sahne aldığı galaya vatan-
daşlar tarafından yoğun ilgi gösterilir-
ken, izleyiciler unutamayacakları bir
gece yaşadı. Dansçıların sunduğu gör-
sel şov misafirleri büyüledi. Gecenin so-
nunda tüm ekipler Denizli Büyükşehir
Belediyesi Halk Dansları Toplulu-
ğu'nun sunduğu zeybek gösterisine
eşlik ederek festivali muhteşem bir fi-
nalle tamamladı.

Halk Dansları Festivali
sona erdi

HABER MERKEZİ
Adalet Bakanlığı Adli Tıp Kuru-

mu Başkanlığı, merkez ve taşra teş-
kilatında istihdam edilmek üzere
80 sözleşmeli personel alımı ger-
çekleştirecek. Sözlü sınavla personel
alınacak yerler içerisinde Denizli
Adli Tıp Grup Başkanlığı da bulu-
nuyor. Denizli’de 3 personel alımı
yapılacak.

Adalet Bakanlığı Adli Tıp Kuru-
mu Başkanlığının sözleşmeli perso-
nel alım ilanı Resmi Gazete'de ya-
yımlandı. Buna göre, Adli Tıp Ku-
rumu merkez ve taşra teşkilatında
sözleşmeli personel statüsünde is-
tihdam edilmek üzere görev yeri, un-
vanı, niteliği ve özel şartları belirtilen
80 pozisyon için sözlü sınav yapıla-
cak.Adli Tıp Kurumu Başkanlığınca
yapılacak sözlü sınavlara 2022 yılı
KPSS'ye giren ve her pozisyon için
aranan puan türünden en az 70
puan alan adaylar başvurabilecek.
Sözlü sınavlara, başvuruları kabul
edilen adayların KPSS P3, KPSS
P93 ve KPSS P94 puanları esas alı-
narak en yüksek puandan başlamak
üzere her pozisyon için ilân edilen
pozisyon sayısının 3 katı kadar aday
çağrılacak.

BAŞVURU TARİHİ VE YERİ
Başvurular 05 Ağustos 2024 Pa-

zartesi günü saat 10.00’da başlayıp,
11 Ağustos 2024 Pazar günü saat

23.59 itibarıyla sona erecek. Aday-
lar başvurularını e-Devlet üzerinden
Adli Tıp Kurumu Başkanlığı - Kari-
yer Kapısı Kamu İşe Alım veya Ka-
riyer Kapısı (https://isealimkariyer-
kapisi.cbiko.gov.tr) adresi üzerin-
den giriş yaparak, e-Devlet üzerin-
de başvuru tarih aralığında aktif
hale gelecek olan iş başvuru ekranını
kullanarak yapacaklar. Şahsen veya
posta yoluyla yapılan başvurular
kabul edilmeyecek. Adaylar her bir
pozisyon için yalnızca bir başvuru
yapabilecekler.

DENİZLİ'YE 3 KİŞİ 
ALINACAK
Adli Tıp Kurumu'nun merkez ve

taşra teşkilatlarında istihdam edile-
cek 80 sözleşmeli personel; koruma
ve güvenlik görevlisi, infaz ve koru-
ma memuru, destek personeli (hiz-
metli), destek personeli (şoför), tek-
niker (bilgisayar), laborant, büro
personeli, hemşire, psikolog, biyo-
log ve mühendis unvanlarından
oluşurken, yeni alınacak personel-
lerden 3'ünün Denizli Adli Tıp Grup
Başkanlığında görev yapacağı be-
lirtildi. Adli Tıp Kurumu Başkanlığı-
nın İstanbul Bahçelievler'de bulunan
merkez binasında yapılacak sözlü sı-
nav sonucu Denizli Adli Tıp Grup
Başkanlığında 2 koruma ve güven-
lik görevlisi ile 1 hemşire sözleşme-
li personel olarak istihdam edilecek.

Denizli’de Adli Tıpa 
3 personel alınacak

Denizli Büyükşehir Belediyesi 18. Ulus-
lararası Halk Dansları Festivali düzen-
lenengala programı ile son buldu.
Muhteşem gösterilere sahne olan ge-
cede 392 dansçı Denizlililere muhteşem
bir performans sunarken, Başkan Ça-
vuşoğlu, bu festivalle farklı renk ve kül-
türlerine sahip halkların bir arada barış
içerisinde yer aldığına dikkati çekti.
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İBRAHİM ALAYONT 
Cumhuriyet Halk Partisi Denizli İl

Başkanı Ali Osman Horzum, 31 Mart
Yerel Seçimlerinin ardından Hizmet
Gazetesi Haber Müdürü İbrahim Ala-
yont’un sorularını yanıtladı. Seçim
zaferinin ardından ‘zafer sarhoşluğu’
yaşanmadığını dile getiren Başkan
Horzum, kırmızı Vespa’ya 5 milyon TL
teklif geldiğini söyledi. Denizlispor ile
ilgili de flaş açıklamalarda bulunan
Horzum, yeşil-siyahlı takımı 5 yıl son-
ra Süper Lig’de gördüğünü söylerken,
belediye seçimleri sonrası büyük bir en-
kazla karşılaştıklarını ancak bütün
olumsuzlukların üstesinden gelecekle-
rini söyledi.

“ZAFER 
SARHOŞLUĞU YOK…”
31 Mart Yerel Seçimlerinin ardın-

dan Zafer Sarhoşluğu yaşayıp yaşa-
madıklarının sorulması üzerine Hor-
zum, “Birçok belediye başkanımız,
yeni belediye başkanlarımız var. Bun-
ların içinde gençlerimiz var. Bunların
içinde bir il başkanı olarak, 1989 yı-
lından bu yana bu partinin içerisinde
faaliyet gösteren bir il başkanı olarak
beklentim farklıydı. Beklentim neydi?
Bazı belediye başkanlarımızın, bazı
meclis üyelerimizin, bazı seçilen arka-
daşlarımızın gerçekten bir dönem ilk
kazandıktan sonra ayağının yerden ke-
silmesi…Zafer sarhoşluğuna kapılma-
sı…‘Ben kazandım’ beklentilerim var-
dı. Bu konuda önlemler de aldık an-

cak benim beklentilerimi boşa çıkaran
bütün arkadaşlarıma teşekkür ediyo-
rum. O konuda emin olun beklediğim
derecede bir sıkıntı hiçbiri için yaşan-
madı. Hiçbir ilçede bunu görmedim.
Bütün ilçe başkanlarım gerek vatan-
daşa karşı gerek örgüte karşı olan
saygısını hiçbir zaman esirgemedi. Za-
ten biz kazandık, beraber kazandık. Biz
de sıkıntılar yaşıyoruz. 

Bazı ilçelerimizde sıkıntılar var. Ör-
gütsel anlamda,belediyesel anlamda sı-
kıntılar muhakkak oluyor. Elbette bu sı-
kıntılar olacak. Nihayetinde bunun
malzemesi insan ve yaşayan bir hüc-
reyiz. Elbette ki aksaklıklar olacak
ama ne yapıyoruz? Kafamızı kuma asla
gömmüyoruz. Nerede bir sorun varsa,
o sorunun olduğu dakikada orada
oluyoruz ve o sorunu çözüyoruz. Kar-
şılıklı münakaşa yapıyoruz, karşılıklı
oturup konuşuyoruz.Odadan el ele
kolkola çıkmasını biliyoruz” diyerek ko-
nuya açıklık getirdi.

“TAVAS VE KALE 
HAYALİMDİ”
“Yerel seçimlerde en büyük haya-

lim Tavas ve Kale’yi kazanmaktı” di-
yen Başkan Horzum, “Tavas ve Kale’yi
kazanmayı çok arzuluyordum. Adayı-
mız bile yoktu ama böyle bir hayalimiz
vardı. Bana boşuna Tavas ile Kale’ye
gelip gidiyor diyenler bile oluyordu.
Ancak biz tarihte ilk kez CHP olarak iki
ilçemizde sandıktan zaferle çıktık. Bu
benim için çok anlamlı oldu. Orada da

ilçe başkanlarımız ve belediye baş-
kanlarımız çok büyük çabalar sarf etti.
Halkımızın desteğiyle Tavas ve Kale
derman belediyecilikle tanıştı” ifade-
lerini kullandı.

“O SÖZÜ VERENLERDENİM, 
DENİZLİSPOR’UN 
TAKİPÇİSİYİZ”
31 Mart Yerel Seçimleri öncesi

CHP Genel Başkanı Özgür Özel ve De-
nizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bü-
lent Nuri Çavuşoğlu ile birlikte miting
alanında Denizlispor atkısı açan Baş-
kan Horzum, ‘Denizlispor eski günle-
rine geri dönecek’ sözünün muha-
taplarından olduğunu söyledi. Başkan
Horzum, “Denizlispor’a bugüne kadar
verilen paraların hesabı sorulmadığı
için kulüp bu halde. Hesaplar ortada,
kağıt yok, kürek yok. Denetim meka-
nizması yok. Sistem zaten yok. De-
nizlispor’a transfer edildiği söylenen ve
milyon dolarlar ödenen üç futbolcunun
Türkiye’ye girişi yok. Biz bunlara kar-
şıyız. Halkın parasını yolda, sokakta
bulmadık. Sokağa da öyle saçmaya-
cağız. Şu anda gözlem dönemindeyiz.
Sadece gözlem dönemi dersek te Sa-
yın Bülent Nuri Çavuşoğlu'na haksız et-
miş oluruz. Başkan Çavuşoğlu önceki
dönemde başkanlık yapmış bütün ar-
kadaşlarla da toplantılar yaptı. Farklı
ülkelerde şehir takımlarının yapılarıy-
la da çalışmalar yapıyorlar. Bir formül
elbette bulunacak. Ki biz bu konuda
Sayın Özgür Özel'in geldiğinde söz ver-
diğimizde bende vardım. O sözü ve-
renlerden biri benim. Takipçisi olaca-
ğız ama elimizde de Hz. Musa'nın sih-
ri ve asası yok. Ha deyince düzeltecek
bir durumuz yok. Kimsede bu konuda
kusura bakmasın. O yüzden de biraz
sabır diyoruz. Ama şundan emin ol-
sunlar. Bu halkın bir kuruşu dahi ne
Denizlispor’a ne de başkasına heba
edilecek” dedi.

“2029’DA SÜPER 
LİG’DE OLURUZ”
“2029 yılının Mayıs ayında Deniz-

lispor’u nerede görüyorsunuz’ soru-
suna da iddialı bir cevap beren Başkan
Horzum, “ Süper Lig’de olacağız. De-
nizlispor eski günlerine kavuşacak.
Buda bizim dönemimizde olur. Ama
önce affedersiniz Denizlispor’un pa-
rasını, halkın parasını yiyenlerin bur-
nundan fitil fitil bir getirmek lazım.
Önce bunun hesabını sormak lazım.
Bakın sabık bir dönem yaratmazsanız,
bunların hesabını sormazsanız, yarın
oraya koyacağınız ya da oraya dele-
gelerin koyduğu gelen adam da aynı-
sını yapar, cebine doldurur. Biz bu sis-
teme karşıyız. Herkes yaptığını hesabını
verecek” ifadelerini kullandı.

“VESPA’YA 5 MİLYON TL 
TEKLİF GELDİ…”
31 Mart Yerel Seçimleri’nin sim-

gelerinden olan ‘kırmızı Vespa’ ile ilgili
de ilginç ifadeler kullanan Horzum, “
Açıkça söylüyorum. İstanbul’dan ara-
dılar. 5 milyon TL gibi çok büyük bir
para teklif ettiler. Arayan iş insanı için
aracı olan arkadaşım teklifi yapan ar-
kadaşının motoru firmasının girişine ko-
yacağını söyledi. Bende ‘O adam geri
zekalı mı? 400 bin liraya bayide sıfırı-
nı veriyorlar’ dedim. Megafon açıkmış.
Adam arkadan bana bağırarak, ‘Baş-
kanım ben motora değil. O motorun
hikayesine para veriyorum’ dedi. Bana
çok büyük bir ders verdi. Sağ olduğum
sürece motoru satmayacağım. Para
karşılığı hiç satmam. Mümkün değil, sa-
tılacak 4 tane daha motorum var, on-
ları satarım. Çünkü bu hediye desen
değil, yadigar. Sayın Özgür Özel’den
hikayesi olan bir yadigar. Her gün kul-
lanıyorum. İl başkanlığına gelirken, ara-
da işlerim olduğunda kırmızı Vespa’yı
kullanıyorum. Bu sene bineceğim.
Ama seneye binmekten vazgeçebilir
miyim? Bilmiyorum. Vazgeçersem de
emin olun fanusun içerisinde duracak
ve torunlarıma kadar bırakmayı dü-
şünüyorum. Onunparasal bir değeri
henüz Dünya'da icat edilmedi. Yani
parasal bir karşılığı yok. Onu satın ala-

cak bir para basılmadı” dedi.

“BASININ 
ÖZGÜRLEŞMESİNDEN 
YANAYIM”
Basının özgürleşmesinden yana ol-

duğunu da sözlerine ekleyen Horzum,
“Basının gerçekten lehimize veya aley-
himize hakaret içermeden her türlü
şeyi yüzümüze çarparcasına yazması ta-
raftarıyım. Gerek oda başkanlığım, ge-
rekse ilçe başkanlığım gerekse de il baş-
kanlığım döneminde söylediğim cüm-
leyi aynen söylüyorum. Her türlü ko-
nudan her türlü soruyu sorabilirsiniz. Bi-
liyorsam anlatırım. Bilmiyorsan bilmi-
yorum derim” diyerek açık konuştu.

“ODA BAŞKANLIĞI 
BENİM HAYALİMDİ”
Siyasette gelecek hayallerinin so-

rulması üzerine de ilginç bir çıkış yapan
Başkan Horzum, “Şunu net bir şekil-
de söyleyeyim. Denizli Serbest Muha-
sebeci ve Mali Müşavirler Odası Baş-
kanlığı benim hayalimdi. 

Mesleğe girdiğim ilk günden itiba-
ren gerçekten benim kurduğum ve o
yönde çalıştığım bir hayaldi. Oraya ben
aday oldum. O dönem 20 yıllık oda
başkanının karşısına bağımsız çıktım ve
kazandım. Bu benim gerçekten çok is-
tediğim bir şeydi. Hayallerimde olan bir
şeydi. Aday olduğum, bile isteye aday
olduğum bir mevkiiydi, makamdı. İlçe
başkanlığı ve il başkanlığı ise farklı. Ha-
yat bizi buralara getirdi. Sonrası için ne
olur bilmiyorum” diyerek siyasete de-
vam edeceğinin mesajını verdi.

“BİZ DÜŞMAN DEĞİLİZ, 
SADECE SİYASİ RAKİBİZ”
AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel

Güngör ile olan ilişkisinin sorulmasına
üzerine Horzum, “Genel Başkanımız
Özgür Özel, bize bu fikrini açıkladığında
81 il başkanımızla buna destek olduk.
Karşılıklı ziyaretler gerçekleştirdik. Bu
görüşmeler sürekli yapılmalı. Yücel
Güngör genel iktidarın temsilcisi bir il
başkanı. Denizli’nin menfaatine, Denizli

halkının çıkarına olarak her olayda be-
raber olsak, otursak ve istişare yapsak
burada kazanan Denizli olur. AK Par-
ti’ye ziyarette gittiğimde bana ağır laf-
lar edildi. Aynı şekilde Yücel Beyde
partililerce çarmıha geldi. 

Her ikimize de sosyal medyadan
tepkiler geldi. Biz bunu yapmaktan ge-
riye kalmadık. Sen nasıl kabul edersin
CHP'yi? Sen nasıl gidersin CHP'ye?
Ama bizim burada bir duruş göster-
memiz lazım. Siyasetin Türkiye'de
normalleşmesi, insanların birbirleriyle
görüş alışverişinde bulunması gereki-
yor. Biz bu koltuklarda emanetçiyiz.
Bugün ben oturuyorum, yarın Ali otu-
rur, Veli oturur, Ayşe oturur, Yücel Bey
de aynı şekilde. 

Bizden sonrada Denizli’de bu tab-
loların olması en büyük isteklerimden
birisidir. Denizde yaşıyoruz biz ya,
düşman değiliz birbirimize. Siyasi ra-
kibiz sadece” şeklinde konuştu.

“20 YILLIK BİR ENKAZLA 
UĞRAŞIYORUZ”
Denizlili hemşehlerine de mesaj

gönderen Başkan Horzum, “Denizliler
bize güvendiler, bize inandılar, bize
destek oldular. Şunu bilsinler ki bu gü-
venleri, bu inançları hiçbir zaman
boşa çıkmayacak. Bazı şeylerde acele
eden arkadaşlarımız var, tabanımız
var. Ama 20 yıllık bir enkazla uğraşı-
yoruz. Enkaz edebiyatı yapmak değil.
Gerçekten kökleşmiş bazı şeylere silip
atmak bizi de zorluyor. 

Ama bunları silip atacağız. Denizli
Büyükşehir Belediye Başkanımız Bü-
lent Nuri Çavuşoğlu; ‘Belediyenin
içinden geçmişler’ diyor ya, gerçekten
de belediyenin içinden geçmişler. De-
nizli'nin istediği şekilde, Denizli'nin öz-
gür bir şekilde ve inşallah mülteciler-
den de kurtararak Denizli'yi yaşanır, so-
kaklarını güvenli bir hale getireceğiz.
Denizli olumsuz birçok noktada birin-
ci sırada yer alıyor. Kötü olaylarda başı
çekiyoruz. Biz Denizli'yi bundan kur-
taracağız.Denizli'yi güvenli bir şehir ya-
pacağız” ifadelerini kullandı.

VESPA’YA REKOR TEKLiF!
DENİZLİSPOR SÜPER LİGE ÇIKACAK…

Cumhuriyet Halk Partisi Denizli İl Başkanı Ali Osman Horzum, 31 Mart Yerel Seçimlerinin simgesi olan ve CHP Genel Baş-
kanı Özgür Özel’in hediye e�iği kırmızı Vespa’ya İstanbul’dan bir iş insanının 5 milyon TL teklif e�iğini söyledi. “Sağ oldu-
ğum sürece motoru satmayacağım. Para karşılığı hiç satmam” diyen Horzum, “Torunlarıma kadar bırakmayı düşünüyorum.
Onun parasal bir değeri henüz Dünya'da icat edilmedi. O motor bana Sayın Özel’den yadigâr” ifadelerini kullandı.

HABER
ÖZELÖZEL
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sahibinden
1991 Toros
LPG’li
Yük görmemiş
Temiz 
199.000 TL
0 532 317 53 11

OTOMOTiV

sahibinden
2014 Seat İbiza
1.4 LPG’li
146 bin km
Değişen yok 
3 parça boya
575.000 TL
0 532 769 19 85

OTOMOTiV

sahibinden
Audi A6 Sedan 

2.0 TdI  
2008 model dizel
otomatik, 101 bin km 
İlk sahibinden Siyah 
Değişen yoktur, 
4 parça boyalıdır 
1.010.000 tL 
0 532 214 89 22

OTOMOTiV

Sahibinden
asmalıevlerde 

1+1 Kiralık apart eşyalı
0 533 391 38 33

TEV Denizli Şubesi
Adres: Çaybaşı Cad. No.32 

Küçüksaray Apt. Zemin Kat D.2
20010 Denizli / TÜRKİYE

Telefon: (0258) 264 65 99 
264 64 90 - 262 33 63

E-Posta: denizli@tev.org.tr

ELEmAn ARAnıyoR
Bünyemizde görevlendirilmek üzere imalat ustaları, 

kaynakçılar ve yardımcı personeller alınacaktır. 
ücret dolgundur.  tüm sosyal haklar mevcuttur. 

müracaatlar şahsen firmamıza yapılacaktır. 
tel: 0553 217 35 41 

gsd Çelik yapı inşaat 
Adres: izmir yolu üzeri, Beylerbeyi mevkii

(volvo akça karşısı) denizli

HABER MERKEZİ
Merkezefendi Belediyesi'nin

Spor Okullarında, kaleci eğitimleri
devam ediyor.

Spora ve sporcuya desteklerini
sürdüren Merkezefendi Belediyesi,
spor kursları vermeyi sürdürüyor.

Merkezefendi Belediyesi'nin her
dönem yoğun ilgi gören spor kurs-
larına yenileri eklenmeye devam
ediyor. Spor okullarında kaleci eği-
timleri devam ediyor. 2009 ile
2015 yılları arasında doğan tüm ço-
cuklar Akkonak Dr. Samim Gök

Stadı'ndaki eğitimlere katılabiliyor.
Eğitimler; Pazartesi, Çarşamba ve
Cuma günleri gerçekleştiriliyor. Ka-
yıtlar ve detaylı bilgiye ulaşmak
için 0 552 692 2020 veya 0 532
051 3926 numaralı hatlar üzerinden
iletişime geçilecek.

mERkEZEFEndi’dE kALEci
EğitimLERi süRüyoR

İBRAHİM ALAYONT
Küresel iklim değişikliğiyle bir-

likte mevsimlerde Türkiye’de yer
değiştirmeye başladı. Hey yıl Tem-
muz ayının sonu ile Ağustos ayının
ilk haftasında etkili olan eyyam-ı ba-
hur sıcaklıkları tarım alanlarında da
tahribata yol açıyor. Yaz mevsimin
en sıcak ve boğucu günlerinde üre-
ticiler çaresiz kalırken, Denizli Mer-
kez Ziraat Odası Başkanı Hamdi
Gemici, “Her yıl bu sıkıntıyı çeki-
yoruz. Aşırı sıcaklar verim ve kali-
teyi düşürüyor. Hububatta, kekik-
te, adaçayında, lavantada ve özel-
likle üzümde kayıplar yaşıyoruz.
Çiftçilerimiz üzüm bağlarında örtü

ile eyyam-ı bahur sıcaklarına önlem
almaya çalışıyor. Ürünleri sıcaktan
korumaya çalışıyorlar ancak farklı
ürün desenlerinden bu mümkün ol-
muyor. Mısır ve silajlık mısır döne-
minde de sıcaklar ürünlere zarar ve-
riyor. Bazı bölgelerde yüzde 40’a
varan verim azlığını görüyoruz.
Açıkçası bundan kaçış yok. İklim
şartlarında tozlaşma ve döllenme
döneminde bu sıcaklar çiftçiyi mah-
vediyor” diye konuştu.

“ÜRÜN DESENLERİNİ 
DEĞİŞTİRMEMİZ 
GEREKİYOR”
“Bizim sıcaklıklardan az etkile-

nen ürün çeşitlerine yönelmemiz ge-
rekiyor” diyerek sözlerine devam
eden Başkan Gemici, “Ekim dö-
nemlerine erkene çekebiliriz. Mayıs
yerine Nisan ayında dikimler yapı-
lırsa bir nebze zararı azaltabiliriz.
Dünya ürün desenlerini küresel ik-
lim değişikliklerine göre şekillendi-
riyor. Şu anda sıcaktan az etkilenen
ürün desenlerine geçmemiz şart.
Ayrıca sulamada kapalı basınçlı
sulama sistemlerine geçip, vahşi su-
lamayı da terk etmemiz gerekiyor.
En acil olarak yapabileceğimiz ey-
lemler bunlar. Sistemsizlik ve plan-
sızlık artık son bulmalı” ifadelerini
kullandı. 

HABER MERKEZİ
İsrail Dışişleri Ba-

kanı YisraelKatz Cum-
hurbaşkanı Erdo-
ğan’a ithafen, “Erdo-
ğan, Saddam Hüse-
yin'in izinden gidiyor
ve İsrail'e saldırı teh-
didinde bulunuyor.
Orada ne olduğunu
ve nasıl bittiğini hatır-
lamasına izin verin”
ifadelerini kullanması
büyük tepki çekti. AK
Parti Denizli İl Başka-
nı Yücel Güngör, İs-
railli bakana tepki
gösterirken, “Cum-
hurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan hakkında aşağılık ifade-
ler kullanan İşgalci siyonist İsrail’in Dışiş-
leri Bakanı, haddini fazlasıyla aşmıştır. İs-
rail’in bu barbar zihniyetli bakanı, Cum-
hurbaşkanımızın insan haklarına ve vic-
dani değerlere dayalı siyasetine duyduğu
rahatsızlığı ifade ederken, aslında kendi
suçlarını gizlemeye çalışmaktadır. Ancak
ne yaparlarsa yapsınlar, işledikleri soykı-
rım suçlarını ve insanlık dışı eylemleri ört-
bas edemeyecekler. Gazze’de işlenen
soykırım suçları nedeniyle adalet ve in-
sanlık önünde hesap verecekleri gün ya-
kındır. Katliamlarla, soykırımlarla ve ci-
nayetlerle anılan bu terör devletinin tem-
silcileri, hukuk önünde hesap vermekten
kaçamayacaklar. Dünyanın gözü önünde

masum sivilleri; kadın
ve bebekleri acıma-
sızca katleden bir ya-
pının temsilcisinin
sözleri, insanlık adına
hiçbir değer taşıma-
maktadır. Cumhur-
başkanımız Recep
Tayyip Erdoğan li-
derliğinde Türkiye,
her zaman olduğu
gibi mazlumların ve
mağdurların yanında
yer almaya devam
edecektir. Tarihinden
aldığı misyonuyla,
mazlumların sesi ve
umudu olan Türki-
ye, soykırımcı ve sa-

vaş suçlusu İsrail’in hadsiz söylemlerine
karşı dimdik durmaktadır” dedi.

“SOYKIRIMCI İSRAİL’İN 
HADSİZ BAKANI”
Başkan Güngör, ayrıca sosyal med-

yasından yaptığı paylaşımda,  “Soykırımcı
İsrail’in hadsiz bakanı. Anlaşılan Davos’ta
atılan Osmanlı tokadının devamını bekli-
yorsunuz. Gün gelecek oda olacak. Maz-
lum Filistinli kardeşlerimizin ve tüm ma-
sumların yanında duran Cumhurbaşka-
nımız Recep Tayyip Erdoğan diğer lider-
lere benzemez. Türk milleti, diğer millet-
lere benzemez. Sonuna kadar Recep
Tayyip Erdoğan’ın yanındayız. Deneyin
bir kez daha görün” ifadelerini kullandı.

Güngör: “Deneyin
bir kez daha görün”
AK Parti Denizli İl Başkanı Yücel Güngör, Cumhurbaşkanı
Erdoğan hakkında skandal ifadeler kullanan İsrailli bakana,
“Deneyin bir kez daha görün” sözleriyle tepki gösterdi.

Eyyam-ı bahur tarımı yaktı
Yaz mevsiminin en sıcak ve boğucu günlerini tanımlayan eyyam-ı bahurun 31 Temmuz-7 Ağustos tarihleri ara-
sında yaşanacağı vurgulanırken, Denizli Merkez Ziraat Odası Başkanı Hamdi Gemici, “Bundan kaçış yok. Eyyam-
ı bahur sıcaklıkları ülkemizde başta Ege ve Akdeniz bölgelerinde tarımsal faaliyetlere çok ciddi zarar veriyor” dedi.

HABER
ÖZELÖZEL
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BuLmAcA ÇÖZümLERi

İbrahim ALAYONT
Denizlispor Başkanı Ahmet Yalın

Yıldırım, Şemikler Haluk Ulusoy tesis-
lerinde düzenlediği basın toplantısında
eski başkan Mehmet Uz ve yönetimine
yüklendi. Mehmet Uz’un kulüpten 20
Milyon TL alacaklı olduğunu söyleme-
sine karşın bu rakamın kesinlikle doğru
olmadığını belirten Başkan Yıldırım,
tüm temliklerin usulsüz olduğunu açık-
ladı ve Mehmet Uz’un temlikleri vermesi
için 48 saat süre tanıdıklarını söyledi. 

“BEDELİ ÇOK AĞIR OLUR”
Kulüp Başkanı Ahmet Yalın Yıldırım,

temliklerin geri verilmemesi halinde hu-
kuki işlem başlatacakların belirterek,
“Mehmet Uz kulüpten 20 milyon TL ala-
caklı olduğunu söylemiştir. Bunu kulü-
be bağışlayacağını kongrede söyledi. Öz-
can hoca ile ilgili sorumluluğun kendi-
sinde olduğunu ve bun-
ları ödeyeceğini de söy-
ledi. Bizim için en önem-
li şey verilen sözler. Bir
sene içerisinde sözlerin
tutulmadığını da bize
göstermiş oldu. Söz ko-
nusu rakam kesinlikle
doğru değil. Kendisini
defalarca uyardık. Yapı-
lan işler hatalı ve usulsüz.
Kendi dönemlerindeki
muhasebesel kayıtlarda
da bir sürü hatalar var.
Onlara uyarımızda bun-
ları ay sonuna kadar çöz-
mesi gerektiğini hatırlat-
tık. Ama rahat bir tavır
içindeler. Bunun onlara
nasıl geri döneceğini za-
man bize gösterir. Yö-
netimde birçok iyi niyet-
li arkadaş var. Onları da
uyarmak istiyorum. Al-
mış olduğunuz temlikler
tamamen geçersiz. Ver-
miş olduğunuz bedelleri
kulübe vermişsiniz. Mehmet Uz üzerin-
den temlik almışsınız. Mehmet Uz’un
temlikleri usulsüz, bunlar geçersiz. Bu
temlikleri gelin ibra edin, geri verin. Eğer
bu temliklerden dolayı icra işlemi baş-
latacak olursanız bunun bedeli çok ağır
olur. Mehmet Uz’un bu sistemde 50 mil-
yon TL’lik usulsüz temliği söz konusudur.
Kendisi değil kulüp ondan 20 milyon TL
alacaklıdır. Bu bedeli 48 saat içinde ge-
tirmezse tüm hukuki işlemler başlatıla-
caktır. Fazladan alınan temlikler ve yö-
neticilere verilen temliklerde iade edilmek

kaydı ile... Bu işin sonunda tüm hesap-
ların incelenmesini de isteyeceğiz. Bu
ona yaptığımız son uyarıdır. Hiç para ol-
madan kendilerine temlik yaratılmış.
Kendilerince masum dayanağı; kulübe
gelebilecek hacizleri önlemek. Yöneti-
cilerin verdiği her şeyMehmet Uz üze-
rinden muhasebeleştirilmiş. Mehmet uz
kendisine bir temlik almış. Almış oldu-
ğu temlikleri dağıtmış. Yönetici arka-
daşlar iyi niyetlerinin kurbanı. Alacakları
da Mehmet Uz’da. Kulüpten alacakları
yok” diye konuştu.

“GEÇEN SENE GELEN 
20 MİLYON TL’Yİ 
KENDİSİ ALMIŞ”
Geçen sezon takımın ligin sonun

doğru kulübe gelen 20 Milyon TL’yi
Mehmet Uz’un aldığını, çalışanlara ve
futbolculara hiçbir ödeme yapmadığını

açıklayan Başkan Yıl-
dırım, “Geçen sene
en zor zamanımızda,
takımın ligde düşme-
sine ramak kaldığı
Mart ayında takımın
kurtuluşu için gelen
20 milyon TL para
var. 6 aydır maaşını
alamayan personel
var. Futbolcular maa-
şını alamıyor. Verilen
sözler tutulmuyor.
Primler ödenmiyor.
Bu sıkıntın içinde ku-
lübe 20 milyon TL
para geliyor. 50 bin
TL prim açıklanıyor.
O da ödenmiyor.
Sorduğumuz zaman
‘benim alacağım var,
alacağımı aldım’ di-
yor. Kulübü kurtar-
man için sana para
gelmiş. Sen bunu
kendine çıkış yapa-
mazsın. Personelin,

futbolcunun parasını ödersin. 12 tane
futbolcu federasyona vermiş. Onun be-
delini ödersin. Paran yoksa onu anlarım
ama paran varken bunu yapıyorsan se-
nin bu konuda vicdanın yok demektir.
Yöneticiler de verdikleri paraları Mehmet
Uz’dan istesinler. Bizde yönetimin için-
deydik. Ben temlik almak üzere verme-
dim. Verdiğim de içeridedir. Gelir gelmez
2 milyon TL’yi de sildik. Onlar da sile-
cekler. Bunun da hesabı verilsin. Be-
nimde suçum varsa beni de yargılasın-
lar” ifadelerine yer verdi.

Denizlispor Başkanı Ahmet Yalın Yıldırım, eski başkan
Mehmet Uz’u kulüpten usulsüz temlik aldığını ileri
sürdü, geri vermesi için 48 saat süre tanıdığını açıkladı. 

İBRAHİM ALAYONT 
Türkiye Sigorta Basketbol Süper

Ligi’ndeki temsilcimiz YukatelMer-
kezefendi Belediyesi yeni sezon ha-
zırlıkları kapsamında 4 önemli tur-
nuvada boy gösterecek. Birbirin-
den zorlu rakiplerle test maçlarına çı-

kacak olan yeşil-siyahlılarda Genel
Menajer Evren Yenice, “Bu sezon
yola büyük hedeflerle çıkıyoruz. Se-
zon öncesi de zorluk seviyesi yüksek
maçlarla kendimizi test edeceğiz”
ifadelerini kullandı.

YukatelMerkezefendi Belediye-
si’nin sezon öncesi hazırlık maç
programı belli oldu. Türkiye Sigorta
Basketbol Süper Ligi’nde büyük he-
deflerle yola çıkan yeşil-siyahlılar ilk
olarak GloriaCup’ta 30 Ağustos’ta
LokomotivKuban, 1 Eylül’de de
CSKA Moskova ile karşılaşacak. Ar-
dından da 5-7 Eylül tarihleri arasın-
da EGE Cup’ta boy gösterecek olan
temsilcimiz; Aliağa Petkimspor, Bah-
çeşehir Koleji ve Manisa BBSK ile
kozlarını paylaşacak. 

DENİZLİ CUP 
12-14 EYLÜL’DE
Potanın horozları 12-14 Eylül

tarihleri arasında Denizli Cup 2024’e
ev sahipliği yapacak. Turnuvaya
katılacak olan takımlar ise önümüz-
deki günlerde belli olacak. Temsilci-
miz sezon öncesi son maçlarını da PI-

NAR CUP’ta; 20 Eylül’de Pınar Kar-
şıyaka, 21 Eylül’de de BC Promit-
heasPatras ile yapacak ve ligi bek-
lemeye koyulacak.

YENİCE İDDİALI KONUŞTU
Sezon öncesi birbirinden güçlü ta-

kımlarla zorluk seviyesi yüksek maç-
lara çıkacaklarını söyleyen Yukatel-
Merkezefendi Belediyesi Genel Me-
najeri Evren Yenice, “3 yıldır başa-
rıyla temsil ettiğimiz Denizli’miz için
yeniden daha güçlü şekilde yola çı-
kacağız. İç ve dış transferde çalış-
malarımız devam ediyor. Bu sezon
ligde adımızdan sıkça söz ettireceğiz
ve ligin iddialı ekiplerinden biri ola-
cağız. Bu sebeple sezon öncesi kamp-
lar bizim için çok önemli. Yoğun ve
sıkı bir maç trafiği bizi bekliyor. Eli-
mizden gelenin fazlasını yaparak
Denizli’ye layık olacağız. Teknik
ekip, oyuncu grubumuz ve yöneti-
mimizle uyum içerisinde çalışıyo-
ruz. Bunun yansımasını da herkese
göstereceğiz. Her zaman olduğu gibi
bu sezonda Avrupa’nın gözü kulağı
bizde olacak” ifadelerini kullandı.

Merkezefendi sıkı çalışacak

A Milli Kadın Voleybol Takımı,
Paris 2024 Olimpiyat Oyunları C
Grubu’ndaki ilk maçında 2-0 geriye
düştüğü mücadelede Hollanda’yı
3-2 mağlup etti. Olimpiyatlara gali-
biyetle başlayan milliler, gruptaki
ikinci maçında 1 Ağustos Perşembe

günü saat 10.00’da Dominik Cum-
huriyeti ile karşılaşacak.

Salon: South Paris Arena
Türkiye: Vargas, Hande, Eda,

Cansu, Ebrar, Aslı, Gizem (L) (Elif,
İlkin, Derya, Meliha)

Hollanda: Plak, Knollema, Lo-
huis, Bongaerts, Baijens, Daalderop,
Reesink (L) (Jasper, Dambrink, Van
Aalen, Buijs)

Setler: 19-25, 19-25, 25-22, 25-
22, 15-13

Süre: 2 saat 11 dakika İHA

Filenin Sultanları galibiyetle başladı

Başkan Yıldırım, Uz’a
48 saat süre verdi

A Milli Kadın Voleybol Takımı, Paris 2024 Olimpiyat Oyun-
ları C Grubu’ndaki ilk maçında Hollanda’yı 3-2 mağlup etti.
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Abdil YAŞAROĞLU
Sevgili eğlence ve lezzet tut-

kunları; 
Size Denizli’de uzun yıllardır

eğlence ve yöresel lezzetlerin bu-
luştuğu bir restorandan bahset-
mek istiyorum… 

Türk ve İrlanda mutfağını har-
manlayan ve özellikle gençlerin
uğrak noktalarından biri olması-
nı beklediğim; 'The İrish Pub' id-
dialı konsepti, yenilikçi hizmet an-
layışı ve güler yüzlü personelle-
riyle Denizli’ye yeniden damga
vurmaya hazırlanıyor.

Farklı tarzı eşsiz menüsü ve
otantik ortamı ile Denizli’ye renk
katmasını beklediğim ‘The İrish
Pub’ ‘Mutluluğu paylaşmak için
buradayız’ mottosuyla yola çı-
karken, Türkiye’de farklı şehirle-
re getirdiği heyecanı şehrimize ta-
şıyacak.

Ferah ve bir o kadar da geniş
mekânda yolculuğa çıkmak iste-
yenleri ise inanılmaz ve bir o ka-
dar da etkileyici menü sizleri bek-
liyor. Türk ve İrlanda mutfağını bir-
birine entegre eden işletme lez-
zetleriyle bir o kadar da iddialı. 

Mutfak ustaları, yöresel mal-
zemeleri ve geleneksel tarifleri
ustalıkla bir araya getirerek eşsiz
bir menü oluşturmuşlar. Gele-
neksel serpme kahvaltı, sahanda
sucuklu yumurtayı mutlaka tav-
siye ederim. Ayrıca ızgara ta-
vuklu ciabetta sandviçte ağzının
tadını bilenler için birebir bir lez-
zet. Hele birde çorbaları da unut-
mamak gerekiyor. Usta ellerden
çıkan hamburgerlerde bir o kadar
heyecan verici…

İtalyan usulü yapılan pizzalar,
makarnalar ve her mevsime özel
olarak belirlenen özel menüler,
misafirlerin her seferinde yeni
bir deneyim yaşamasını sağlı-
yor. ‘The İrish Pub’ Denizli’deki

diğer mekânlardan ayıran şey-
lerden birisi de çocuk menüleri-
nin olması. Çocuklar için düşü-
nülmüş olan dünya mutfağın-
dan lezzetler, 7’den 70’e herke-
se hitap eden bir mekan olduğu
gerçeğini gözler önüne seriyor.

Denizli’de Çamlık Orman Par-
kı’nın hemen yanında yer alan bu
ihtişamlı mekan, sadece yemek
yemek için değil, aynı zamanda
keyifli vakit geçirmek için de mü-
kemmel bir fırsat sunuyor. Geç-
mişten izlerin olduğu, şehrin do-
kusunu da sürekli hissettiren ve
güler yüzlü hizmetin verildiği ‘The
İrish Pub’ bence denemeye değer. 

Bu arada tatlıları da es geç-
memek gerekiyor. Ustaların elle-
rinden çikolatalı ve vişneli Chee-
secake’i kesinlikle tavsiye ediyo-
rum. Üzerine de bir Türk kahve-
si inanılmaz uyumlu olacaktır.

Kişisel fikrimi sorarsanız; The
İrish Pub' sadece karnını doyur-
mak isteyenlerin değil, lezzet yol-
culuğuna çıkmak isteyenler için
büyük fırsat sunuyor. Denizli’de
ağzının tadını bilen, damak çat-
latan lezzetleri tecrübe etmek is-
teyen herkes bir kere bile olsa bu-
raya uğramalı ve dağ esintisi eş-
liğinde güzel vakit geçirmeli.

HABER
ÖZELÖZEL

‘THE İRİSH PUB’
DAMGA VURMAYA

HAzıRLAnıYOR


